
 
PROCES VERBAL 

 
Incheiat cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului Local din data de 29.03.2023. 

  
La sedinta participa un numar de 15 consilieri locali, convocati prin Dispozitia  

nr.407/23.03.2023 din initiativa primarului Municipiului Calafat. Conform convocarii ordinea de 
zi este urmatoarea: 

1. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a bugetului local de venituri si 
cheltuieli al Municipiului Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

2. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a bugetului de venituri proprii si 
subventii al Municipiului Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

3. Proiect de hotarare privind executia bugetara la data de 31.12.2022; initiator, primar, 
Mituletu Dorel; 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de ordine si siguranta publica al Politiei 
Locale Calafat pe anul 2023; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

5. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a statului de functii al Spitalului 
Municipal Calafat, (promovare grad profesional); initiator, primar, Mituletu Dorel; 

6. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a statului de functii al Spitalului 
Municipal Calafat, (promovare grad profesional); initiator, primar, Mituletu Dorel; 

7. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a statului de functii al Spitalului 
Municipal Calafat, (promovare grad profesional); initiator, primar, Mituletu Dorel; 

8. Proiect de hotarare privind aprobarea acordarii, din veniturile proprii ale spitalului, a unui 
stimulent financiar lunar pentru functia de director financiar contabil al Spitalului Municipal 

Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 
9. Proiect de hotarare privind aprobarea  Aprobarea Proiectului  cu titlul „Cabinete de 

planificare familiala”  in vederea finantarii in cadrul  Planului National de Redresare si 
Rezilienta , Pilonul V: Sanatate si Rezilienta institutionala, Componenta: 12 –Sanatate, 
Investitia: 1.Dezvoltarea infrastructurii medicale prespitalicesti, Investitia specifica : I1.5 
Cabinete de Planificare familiala  si a cheltuielilor legate de acesta;  initiator, primar, 
Mituletu Dorel; 

10. Proiect de hotarare privind prelungirea pana la data de 11.12.2023 a Scrisorii de 
garantie de la FNGCIMM SA IFN nr. 251/18.05.2020 in suma de 349.074,00 lei in 
vederea garantarii in procent de 100% a obligatiilor de plata a avansului de 349.074,00 
lei din fondurile nerambursabile pentru implementarea proiectului “ Achizitie 
echipamente pentru Directia Servicii de Utilitate Publica Calafat, Municipiul Calafat, 
judetul Dolj” in Municipiul Calafat, jud. Dolj; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

11. Proiect de hotarare privind aprobarea Raportului de evaluare bunuri mobile in vederea 
valorificarii ca deseuri feroase;  initiator, primar, Mituletu Dorel; 

12. Proiect de hotarare privind mandatarea reprezentantului Consiliului Local al 
Municipiului Calafat in AGA sa voteze in Adunarea Generala a Aactionarilor Companiei 
de Apa Oltenia SA din data de 04.04.2023; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

13. Proiect de hotarare privind stabilirea coeficientului de diminuare a suprafetelor de 
pasune care apartin municipiului Calafat si stabilite a fi atribuite spre inchiriere in anul 
2023; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

14. Proiect de hotarare privind includerea unui teren (Parc Debarcader), in domeniul public 
al municipiului Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

15. Proiect de hotarare privind completarea H.C.L.nr.15/21.02.2023; initiator, primar, 
Mituletu Dorel; 

16. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica a terenului in suprafata de 
200 mp, situat in  municipiul Calafat, str. 1Mai, nr. 1D, judet Dolj; initiator, primar, 
Mituletu Dorel;  

17. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica  a chioscului nr.3 in suprafata 
de 29,35 mp, amplasat in Piata Agroalimentara din municipiul Calafat, judet Dolj; 
initiator, primar, Mituletu Dorel; 

18. Proiect de hotarare  a notei conceptuale pentru obiectivul de investitii ,,Extindere retea 
de apa si canalizare pe strazile Oituz, Popa Sapca, Decebal, Teilor, C.Stere, 1 
Decembrie, 22 Decembrie, Ghe.Doja, Balcescu, Jiului, Stefan Cel Mare, B-dul De 



Centura, Plevnei, Anul 1907, 1 Mai, DE 554- Mihai Eminescu, DE 38- General Nicolae 
Dumitrescu Maican, DE 70- Florenta Georgeta Marincu ; initiator, primar, Mituletu 
Dorel; 

19. Proiect de hotarare privind organizarea manifestarilor ,, Zilele Municipiului Calafat”- 
editia XXX, in perioada 11-14 mai 2023; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

20. Proiect de hotarare privind aprobarea cheltuieluilor ce necesita a fi efectuate pentru 

organizarea Zilelor Municipiului Calafat in perioada 11-14 mai 2023, editia XXX; initiator, 
primar, Mituletu Dorel; 

21. Proiect de hotarare aprobarea cheltuielilor, organizare ceremonie care va avea loc cu 
ocazia Zilei Europei si Ziua Independentei Romaniei- 9Mai; initiator, primar, Mituletu 
Dorel; 

22. Proiect de hotarare privind desemnarea consilierilor locali, membri ai Comisiei pentru 
evaluarea secretarului general al municipiului Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

23. Diverse si alte interpelari (la acest punct nu se adopta hotarari) 
 
D-l Primar informeaza ca s-a introdus un material suplimentar pe ordinea de zi, 

respectiv Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a bugetului local de venituri si 
cheltuieli al Municipiului Calafat; 
 

D-na Secretar general al municipiului Calafat, lipseste, tinadu-i locul dl Badoi Costica; 
in urma verificarii prezentei la sedinta ordinara a Consiliului Local al Municipiului Calafat 
constata cvorumul indeplinit, sedinta fiind statutara; Supune la vot urmatoarele procese 
verbale, respectiv: 

P.V. al sedinteti extraordinare din data de 31.01.2023 fiind votat 13 voturi pentru 
(Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Ionescu 
Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Mihut Dan, Nicola Catalin, Petre Petrica, Pirjol Ion, 
Popa Emil, Seuleanu Monica, Usurelu George)si o abtinere (Ciobanu Lucian). 

D-l Presedinte de sedinta supune la vot ordinea de zi si materialul suplimentar, fiind 
votata cu unanimitate de voturi.  

Ordinea de zi aprobata fiind urmatoarea:  

1. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a bugetului local de venituri si 
cheltuieli al Municipiului Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

2. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a bugetului de venituri proprii si 
subventii al Municipiului Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

3. Proiect de hotarare privind executia bugetara la data de 31.12.2022; initiator, primar, 
Mituletu Dorel; 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de ordine si siguranta publica al Politiei 
Locale Calafat pe anul 2023; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

5. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a statului de functii al Spitalului 
Municipal Calafat, (promovare grad profesional); initiator, primar, Mituletu Dorel; 

6. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a statului de functii al Spitalului 
Municipal Calafat, (promovare grad profesional); initiator, primar, Mituletu Dorel; 

7. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a statului de functii al Spitalului 
Municipal Calafat, (promovare grad profesional); initiator, primar, Mituletu Dorel; 

8. Proiect de hotarare privind aprobarea acordarii, din veniturile proprii ale spitalului, a unui 
stimulent financiar lunar pentru functia de director financiar contabil al Spitalului Municipal 

Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 
9. Proiect de hotarare privind aprobarea  Aprobarea Proiectului  cu titlul „Cabinete de 

planificare familiala”  in vederea finantarii in cadrul  Planului National de Redresare si 
Rezilienta , Pilonul V: Sanatate si Rezilienta institutionala, Componenta: 12 –Sanatate, 
Investitia: 1.Dezvoltarea infrastructurii medicale prespitalicesti, Investitia specifica : I1.5 
Cabinete de Planificare familiala  si a cheltuielilor legate de acesta;  initiator, primar, 
Mituletu Dorel; 

10. Proiect de hotarare privind prelungirea pana la data de 11.12.2023 a Scrisorii de 
garantie de la FNGCIMM SA IFN nr. 251/18.05.2020 in suma de 349.074,00 lei in 
vederea garantarii in procent de 100% a obligatiilor de plata a avansului de 349.074,00 
lei din fondurile nerambursabile pentru implementarea proiectului “ Achizitie 



echipamente pentru Directia Servicii de Utilitate Publica Calafat, Municipiul Calafat, 
judetul Dolj” in Municipiul Calafat, jud. Dolj; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

11. Proiect de hotarare privind aprobarea Raportului de evaluare bunuri mobile in vederea 
valorificarii ca deseuri feroase;  initiator, primar, Mituletu Dorel; 

12. Proiect de hotarare privind mandatarea reprezentantului Consiliului Local al 
Municipiului Calafat in AGA sa voteze in Adunarea Generala a Aactionarilor Companiei 
de Apa Oltenia SA din data de 04.04.2023; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

13. Proiect de hotarare privind stabilirea coeficientului de diminuare a suprafetelor de 
pasune care apartin municipiului Calafat si stabilite a fi atribuite spre inchiriere in anul 
2023; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

14. Proiect de hotarare privind includerea unui teren (Parc Debarcader), in domeniul public 
al municipiului Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

15. Proiect de hotarare privind completarea H.C.L.nr.15/21.02.2023; initiator, primar, 
Mituletu Dorel; 

16. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica a terenului in suprafata de 
200 mp, situat in  municipiul Calafat, str. 1Mai, nr. 1D, judet Dolj; initiator, primar, 
Mituletu Dorel;  

17. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica  a chioscului nr.3 in suprafata 
de 29,35 mp, amplasat in Piata Agroalimentara din municipiul Calafat, judet Dolj; 
initiator, primar, Mituletu Dorel; 

18. Proiect de hotarare  a notei conceptuale pentru obiectivul de investitii ,,Extindere retea 
de apa si canalizare pe strazile Oituz, Popa Sapca, Decebal, Teilor, C.Stere, 1 
Decembrie, 22 Decembrie, Ghe.Doja, Balcescu, Jiului, Stefan Cel Mare, B-dul De 
Centura, Plevnei, Anul 1907, 1 Mai, DE 554- Mihai Eminescu, DE 38- General Nicolae 
Dumitrescu Maican, DE 70- Florenta Georgeta Marincu ; initiator, primar, Mituletu 
Dorel; 

19. Proiect de hotarare privind organizarea manifestarilor ,, Zilele Municipiului Calafat”- 
editia XXX, in perioada 11-14 mai 2023; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

20. Proiect de hotarare privind aprobarea cheltuieluilor ce necesita a fi efectuate pentru 

organizarea Zilelor Municipiului Calafat in perioada 11-14 mai 2023, editia XXX; initiator, 
primar, Mituletu Dorel; 

21. Proiect de hotarare aprobarea cheltuielilor, organizare ceremonie care va avea loc cu 
ocazia Zilei Europei si Ziua Independentei Romaniei- 9Mai; initiator, primar, Mituletu 
Dorel; 

22. Proiect de hotarare privind desemnarea consilierilor locali, membri ai Comisiei pentru 
evaluarea secretarului general al municipiului Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

23. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a bugetului local de venituri si 
cheltuieli al Municipiului Calafat; initial; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

24. Diverse si alte interpelari (la acest punct nu se adopta hotarari). 
 

Punctul 1- Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a bugetului local de 

venituri si cheltuieli al Municipiului Calafat;  
Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 

cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. 

D-l Presedinte de sedinta intreaba ce pozitie se redenumeste din lista de investitii, 
pozitia 69 sau pozitia 73? 

D-l Primar arata ca se redenumeste pozitia 69 conform anexei, listei de investitii atatsa 
la hotarare. 

D-l Draghici Radu intreaba de ce se redenumeste aceasta pozitie. 
D-na Ionita-Stoicescu Raluca comunica ca se redenumeste datorita faptului ca s-au 

mai introdus in doua strazi pentru a beneficia de apa si canal. 
In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu 14 voturi 

pentru (Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Dumitru Mugurel, 
Florica Viorel, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre 
Petrica, Pirjol Ion, Popa Emil, Seuleanu Monica)si o abtinere (Usurelu George).A fost adoptata 
hotararea consiliului local nr.17.  
 



Punctul 2. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a bugetului de venituri 
proprii si subventii al Municipiului Calafat; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. Nu sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu 14 voturi 
pentru (Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Dumitru Mugurel, 
Florica Viorel, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre 
Petrica, Pirjol Ion, Popa Emil, Seuleanu Monica)si o abtinere (Usurelu George).A fost adoptata 
hotararea consiliului local nr.18.  

 
 

Punctul 3. Proiect de hotarare privind executia bugetara la data de 31.12.2022; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. 

D-l Draghici Radu comunica ca au mai fost solicitate si in alte sedinte cheltuielile de 
functionare din anul trecut care nu au fost prezentate si propune amanarea acestui proiect 
pana la prezentarea acestora. 

D-na Iordache Lavinia arata faptul ca are materialele cu cheltuielile de anul trecut. 
D-l Draghici Radu comunica sa li se dea pe email la consilieri. 
In urma exprimarii votului, a fost votat amanarea proiectului de hotarare fiind votat cu 

10 voturi pentru (Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu 
Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil,)si 5 
abtineri (Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Pirjol Ion, Seuleanu Monica, Usurelu George).Nu a  
fost adoptata hotararea consiliului local. 

 
Punctul 4. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de ordine si siguranta publica 

al Politiei Locale Calafat pe anul 2023; 
D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 

locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu 
sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului,a fost adoptat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. 
A fost adoptata hotararea nr.19 a Consiliului Local.  
 

Punctul 5. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a statului de functii al 

Spitalului Municipal Calafat, (promovare grad profesional); 
D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 

locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu 
sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului,a fost adoptat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. 
A fost adoptata hotararea nr.20 a Consiliului Local.  
 

Punctul 6. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a statului de functii al 

Spitalului Municipal Calafat, (promovare grad profesional); 
D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 

locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu 
sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, nu a fost adoptat proiectul de hotarare fiind votat cu 6 voturi 
pentru (Dumitru Mugurel, Florica Viorel,Lalescu Merodona, Pirjol Ion, Seuleanu Monica, 
Usurelu George) si 9 abtineri (Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici 
Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil.) 
Nu a fost adoptata hotararea consiliului local.  
 

Punctul 7. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a statului de functii al 
Spitalului Municipal Calafat, (promovare grad profesional); 

 



Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. Nu sunt inscrieri la cuvant.  

In urma exprimarii votului,a fost adoptat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. 
A fost adoptata hotararea nr.21 a Consiliului Local.  

 
Punctul 8. Proiect de hotarare privind aprobarea acordarii, din veniturile proprii ale 

spitalului, a unui stimulent financiar lunar pentru functia de director financiar contabil al Spitalului 

Municipal Calafat; 
Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 

cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile.  

D-l presedinte de sedinta propune ca amendament suma de 2.700 lei. 
In urma exprimarii votului,a fost adoptat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. 

A fost adoptata hotararea nr.22 a Consiliului Local.  
 
Punctul 9. Proiect de hotarare privind aprobarea  Aprobarea Proiectului  cu titlul 

„Cabinete de planificare familiala”  in vederea finantarii in cadrul  Planului National de 
Redresare si Rezilienta , Pilonul V: Sanatate si Rezilienta institutionala, Componenta: 12 –
Sanatate, Investitia: 1.Dezvoltarea infrastructurii medicale prespitalicesti, Investitia specifica : 
I1.5 Cabinete de Planificare familiala  si a cheltuielilor legate de acesta;  

D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 
locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. 
Nu sunt inscrieri la cuvant.  

In urma exprimarii votului,a fost adoptat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. 
A fost adoptata hotararea consiliului local nr.23. 

 
Punctul 10. Proiect de hotarare privind prelungirea pana la data de 11.12.2023 a 

Scrisorii de garantie de la FNGCIMM SA IFN nr. 251/18.05.2020 in suma de 349.074,00 lei in 
vederea garantarii in procent de 100% a obligatiilor de plata a avansului de 349.074,00 lei din 
fondurile nerambursabile pentru implementarea proiectului “ Achizitie echipamente pentru 
Directia Servicii de Utilitate Publica Calafat, Municipiul Calafat, judetul Dolj” in Municipiul 

Calafat, jud. Dolj; 
D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 

locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. 
D-l Presedinte de sedinta intreaba daca s-a achizitionat presa de brichetat. 
D-l Primar arata ca s-a facut achitiztia iar acum se fac demersurile pentru incheierea 

proiectului. 
In urma exprimarii votului,  proiectul de hotarare a fost votat cu unanimitate de voturi. 

A fost adoptata hotararea nr.24 a consiliului local. 
 
Punctul 11 Proiect de hotarare privind aprobarea Raportului de evaluare bunuri mobile 

in vederea valorificarii ca deseuri feroase;   
D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 

locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu 
sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului,  proiectul de hotarare a fost votat cu unanimitate de voturi. 
A fost adoptata hotararea nr.25 a consiliului local. 

 
Punctul 12. Proiect de hotarare privind mandatarea reprezentantului Consiliului Local 

al Municipiului Calafat in AGA sa voteze in Adunarea Generala a Aactionarilor Companiei de 
Apa Oltenia SA din data de 04.04.2023;  

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. 

In urma exprimarii votului,  proiectul de hotarare a fost votat cu unanimitate de voturi. 
A fost adoptata hotararea nr.26 a consiliului local. 

 



 
 
Punctul 13. Proiect de hotarare privind stabilirea coeficientului de diminuare a 

suprafetelor de pasune care apartin municipiului Calafat si stabilite a fi atribuite spre inchiriere 
in anul 2023; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. 

D-l Ciobanu Radu comunica ca se va abtine de la vot la acest proiect. 
D-l Presedinte de sedinta propune un amendament si anume: Art.1, alin 1 se modifica 

si devine ,,invitarea crescatorilor de animale inscrise in RNE la sediul Primariei municipiului 
Calafat, sub sanctiunea pierderii dreptului de a primi pajiste in caz de neprezentare se face cu 
7 zile inainte de ziua intalnirii cu confirmare de primire a invitatiei pentru a li se putea prezenta 
suprasfetele de pajiste ca amplasamenta si a li se aduce la cunostinta situatia anilor precedenti 
cu privire la posibilitatea digitalizarii acestor suprafete sub luare de semnatura; lain.2 dupa 
parcurgerea etapei mentionate la punctul 1, crescatorii de animale isi vor exprima in termen 
de 3 zile acceptul/refuzul cu privire la suprafetele de pajisti existente, neexprimarea optiunii se 
contabilizeaza ca refuz pentru inchirierea vreunei suprafete de pajisti. 

In urma exprimarii votului,  proiectul de hotarare a fost votat cu 14 voturi pentru(Ciobanu 
Lucian, Colcea Madalina, Draghici Radu, Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Ionescu Gratiel, 
Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Pirjol Ion,  Popa Emil, 
Seuleanu Monica, Usurelu George) si o abtinere (Ciobanu Radu). A fost adoptata hotararea 
nr.27 a consiliului local. 

Punctul 14 Proiect de hotarare privind includerea unui teren (Parc Debarcader), in 

domeniul public al municipiului Calafat; 
D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 

locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. 
D-l Popa Emil intreaba pe dl primar ce statut are in momentul actual acest teren? 
D-l Primar arata ca nu are nici un statut terenul deoarece in acest proiect se putea face 

includerea in domeniul public pentru a putea fi al municipiului. 
In urma exprimarii votului, nu a fost adoptat proiectul de hotarare fiind votat cu 4 voturi 

pentru (Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Pirjol Ion, Seuleanu Monica) si 9 abtineri (Ciobanu 
Lucian, Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, 
Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, Usurelu George). 
Nu a fost adoptata hotararea consiliului local.  
 

 
Punctul 15 Proiect de hotarare privind completarea H.C.L.nr.15/21.02.2023; 
D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 

locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. 
D-l Ionescu Gratiel propune membrii comisiei pe d-l Petre Petrica si d-l Ciobanu Radu 

si membrii de rezerva ai comisiei d-l Draghici Radu si d-l Nicola Catalin. 
In urma exprimarii votului, a fost adoptat proiectul de hotarare fiind votat cu 11 voturi 

pentru (Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu Gratiel, 
Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, Seuleanu 
Monica) si 4 abtineri (Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Pirjol Ion, Usurelu George) 
A fost adoptata hotararea consiliului local nr.28.  
 

Punctul 16. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica a terenului in 

suprafata de 200 mp, situat in  municipiul Calafat, str. 1Mai, nr. 1D, judet Dolj;  
Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 

cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. 

D-l Viceprimar propune un amendament si anume ca valoarea minima de pornire a 
licitatie sa fie de 2,5 euro/mp/luna si aceeasi comisei, respectiv membrii comisiei pe d-l Petre 
Petrica si d-l Ciobanu Radu si membrii de rezerva ai comisiei d-l Draghici Radu si d-l Nicola 
Catalin. 

 



In urma exprimarii votului, cu amendamentul facut a fost adoptat proiectul de hotarare 
fiind votat cu 11 voturi pentru (Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici 
Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa 
Emil, Seuleanu Monica) si 4 abtineri (Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Pirjol Ion, Usurelu 
George) 

A fost adoptata hotararea nr.29 a consiliului local. 
 
 
 
Punctul 17. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica  a chioscului 

nr.3 in suprafata de 29,35 mp, amplasat in Piata Agroalimentara din municipiul Calafat, judet 
Dolj;  

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. 

D-l Viceprimar propune un amendament si anume ca valoarea minima de pornire a 
licitatie sa fie de 8 euro/mp/luna si aceeasi comisei, respectiv membrii comisiei pe d-l Petre 
Petrica si d-l Ciobanu Radu si membrii de rezerva ai comisiei d-l Draghici Radu si d-l Nicola 
Catalin. 

In urma exprimarii votului, cu amendamentul facut a fost adoptat proiectul de hotarare 
fiind votat cu 10 voturi pentru (Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici 
Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa 
Emil) si 4 abtineri (Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Pirjol Ion, Seuleanu Monica, Usurelu 
George).A fost adoptata hotararea nr.30 a consiliului local. 

 
Punctul 18 Proiect de hotarare  a notei conceptuale pentru obiectivul de investitii 

,,Extindere retea de apa si canalizare pe strazile Oituz, Popa Sapca, Decebal, Teilor, C.Stere, 
1 Decembrie, 22 Decembrie, Ghe.Doja, Balcescu, Jiului, Stefan Cel Mare, B-dul De Centura, 
Plevnei, Anul 1907, 1 Mai, DE 554- Mihai Eminescu, DE 38- General Nicolae Dumitrescu 
Maican, DE 70- Florenta Georgeta Marincu ; 

D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 
locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu 
sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului,  proiectul de hotarare a fost votat cu unanimitate de voturi. 
A fost adoptata hotararea nr.31 a consiliului local. 

 
Punctul 19. Proiect de hotarare privind organizarea manifestarilor ,, Zilele Municipiului 

Calafat”- editia XXX, in perioada 11-14 mai 2023;  
Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 

cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. 

D-l Presedinte de sedinta propune un amendament si anume ca la art.1 din proiectul 
de hotarare se modifica si devine: ,,se aproba organizarea manifestarilor ,,Zilele Municipiului 
Calafat”, editia XXX in perioada 4-7 mai 2023, conform traditiei si hotararilor de consiliul local 
existente” si art.5 se modifica si devine:,, organizatorul va achita contravaloarea energiei 
electrice consumate pe perioada manifestarilor” si la anexa nr. 1 din proiectul de hotarare, la 
criterii de calificare, se introduce la  lit.c) ca organizatorul care va castiga sa poata asigura 
serviciile de protocol pentru artistii si invitatii prezenti la spectacol si sa demonstreze prin 
declaratie pe propria raspundere. 

D-l Ciobanu Radu intreaba de ce acum 4 ani nu s-a facut amendament pentru a se 
aproba Zilele Municipiului Calafat ci s-au facut Zilele Calafetenilor, pe mandatul d-lui Ciobanu 
Lucian reusind acest lucru din sponsorizari. 

D-l Pirjol Ion arata faptul ca daca nu vine nimeni in conditiile in care este acest 
amendament inseamna ca nu se mai fac zilele orasului. 

D-l Primar arata faptul ca majoritatea consilierilor locali cunosc care sunt condtiile 
pentru aceste zile astfel incat sa se desfasoare si sa aiba si succes; in perioada 4-7 mai sunt 
si zilele Severinului deoarece Calafatul nu are putere financiara pentru a face sau a se 
compara cu Severinul care este resedinta de judet, acesta este motivul pentru care am ales 



perioada aceea de 11-14 mai; majoritatea artistilor sunt acortati de persoanele care se ocupa 
cu aceste organizari de evenimente, acestia, artistii avand un parteneriat cu organizatorii, 
avand un pachet pentru astfel de evenimente; amendamentul facut este pentru a nu se face 
acest eveniment; cu privire la faptul ca acum 4 ani nu s-au votat,comunica ca zilele municipiului 
atunci au fost votate dar la fel ca si acum, cu amendamente;  

D-l Presedinte de sedinta arata faptul ca in criteriile de departajare arata faptul ca 
organizatorul trebuie sa asigure cel putin doi artisti; unde Romania nu are doar doi artisti si 
aceia se duc la Severin; unde un artist poate face un program si la Severin si la Calafat 
deoarece un program nu tine o saptamana si cateva minute; 

D-l Primar comunica ca este vorba si de comercianti, nu doar de artisti unde cel care 
comercializeaza plateste o chirie organizatorului iar acesta la randul sau plateste un artist unde 
depinde acest lucru de comercianti, unde sunt 10 comercianti este o suma iar unde sunt 50 
este alta;  

D-l Draghici Radu intreaba daca s-a facut referire la aceasta data deoarece exista o 
hotarare de consiliul local in care spunde ca zielele municipiului Calafat au loc la sfarsitul primei 
saptamani din luna mai si daca s-a abrogat acea hotarare. 

D-l Primar comunica ca nu tocmai de aceea se da acum aceasta hotarare. 
In urma exprimarii votului, cu amendamentul facut a fost adoptat proiectul de hotarare 

fiind votat cu 10 voturi pentru (Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici 
Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa 
Emil) si 4 abtineri (Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Pirjol Ion, Seuleanu Monica, Usurelu 
George). A fost adoptata hotararea nr.32 a consiliului local. 

 
Punctul 20. Proiect de hotarare privind aprobarea cheltuieluilor ce necesita a fi efectuate 

pentru organizarea Zilelor Municipiului Calafat in perioada 11-14 mai 2023, editia XXX; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. 

D-l Nicola propune aceelasi amendament de dat trecuta, respectiv perioada sa fie 4-7 
mai; 

D-l Ionescu Gratiel comunica ca personal considera ca ca din partea consilierior locali 
ar fi un penibil sa aprobe cheltuielile cu mesele festive in conditiile in care pentru bugetul 
calafetenilor nu se gasesc bani pentru iluminatul public unde din acelasi capitol cu iluminatul 
public se ia bani pentru cheltuielile meselor festive; comunica ca personal nu va vota acest 
proiect pentru mesele festive si sa nu fie in oras iluminat, iar restul consilierilor locali pot vota 
cum cred de cuviinta; 

D-l Pirjol Ion arata faptul ca la nicio manifestatie cultura, cand primaria a organizat s-a 
gasit un nod in papura; nu se dau bani ca va canta Baniciu aceeasi melodie, nu se dau bani 
pentru alte lucruri, tot timpul s-a gasit cate ceva; acum poate sa vina o delegatie de la 
Bucuresti; au fost bani la functuonare acum nu mai sunt ca o parte din consilierii locali i-au luat 
si i-au dus in alta parte; daca erau lasati bani pentru functionare acum erau bani si pentru 
adapostul de caini, pentru iluminat cat si pentru cheltuielile cu zilele orasului; acest eveniment 
este o data pe an si oamenii se bucura de acesta; 

D-l Ionescu Gratiel considera ca ar trebui sa fie rusine tuturor din cauza faptului ca se 
face o comparatie intre a canta M.Baniciu si iluminatul public fiind o situatie care ar trebuie sa 
se preocupe de dimineata pana seara faptul ca se intrerupe iluminatul public si nu sa aprobam 
mese festive si calafetenii sa stea in intuneric;  

D-l Florica Viorel arata faptu ca s-au luat banii de la functionare; 
D-l Ionescu Gratiel arata faptul ca mesele festive sunt de la acelasi capitol cu iluminatul 

public;  
D-l Draghici Radu arata ca s-a facut atata tevatura unde se spune pe retelele de 

socializare faptul ca, coalitia obstructiva a taiat banii pentru iluminat cine a scris acest lucru, 
respectiv dl primar si dl administrator; intreaba pe dna Iordache Lavinia daca in capitolul acela, 
consilierii locali au spus distinct sa se taie banii pentru iluminat?fiind un capitol in care sunt 
servicii, s-au lasat 6 mld si daca ajung acesti bani pana la rectificarea bugetara? De ce se face 
atata tevatura ca s-au luat banii, ca s-a taiat curentul unde acest capitol are si iluminat, are si 
servicii, are si adapost si serviciile care se fac toate la primarie nu s-a zis sa se taie banii de la 
iluminatul public; 



D-l Florica Viorel intreaba de unde se pot gasi bani la rectificare? 
D-l Draghici Radu cominca ca se vor gasi bani pana atunci, doar ca acum nu trebuie 

sa se vorbeasca ca au taiat banii de la iluminat ca nu s-au luat bani distinct de la iluminat ci de 
la capitol si se arunca cu niste lucruri care nu sunt adevarate;  

D-l Pirjol Ion arata faptul ca pe an se consuma 700.000 de kw. 
D-l Ciobanu Lucian arata ca acesti 700.000 de kw nu sunt pe iluminat, iar pe iluminat, 

pe luna nu costa mai mult de 200 milioane;  
D-l Presedinte de sedinta arata ca a facut un calcul simplu respectiv, Calafatul pe 

iluminatul public are 1700 de becuri, lampi care sunt leduri, in medie sunt si de 20, altele de 
50 sau chiar de 10 unde media iasa de 30 w/lampa ceea ce rezulta 51 de lei pe ora consuma 
Calafatul pentru iluminatul public;  

D-l Ciobanu Lucian arata ca cei 51 de lei inmultiti cu 10 sunt 500 de lei pe zi ori 30 de 
zile sunt 15000 de lei/luna. 

D-l Pirjol Ion arata ca si primaria consuma ca sunt calculatoarele si cele necesare. 
Dl Ciobanu Lucian considera ca trebuie taiate aerele conditionate din primarie; intraba 

pe dna Iordache daca fata de anul trecut sunt mai multi sau mai putini bani la functionare; 
D-na Iordache Lavinia arata faptul ca nu cunoaste in acest moment acest lucru; 
D-l Presedinte de sedinta comunica faptul ca din consumul lunar, iluminatul public 

consuma undeva la 25% si trebuia umblat la consmul cel mai mare pentru a face economii si 
nu la iluminat; unde acea suma ceruta pentru zilele orasului de 500 mil se putea da pentru 
iluminatul public si functiona 3 luni;  

D-l Viceprimar constata ca dupa votarea bugetului si dupa ce a venit avizul legal de le 
Prefectura, pe retelele de socilaizare dl primar si dl administrator public au spus ca inevitabilul 
s-a produs; personal nu ar fi putut sa se prezinte la o sedinta ordinara unse sa se vina cu o 
suma de bani luata de la capitolul in care s-a tipat ca nu sunt bani pentru iluminatul public iar 
acum se vine unde se ia aproape 500 mil, bani din care se putea avea 3 luni de zile iluminat 
public fara nici un fel de restrictie si nu poate sa inteleaga cum sa se ia aceasta suma de a 
acel capitol venind in fata cetatenilor si sa se spuna ca se doreste organizarea zilelor 
municipiului cu mese festive, cu diferite delegatii, invitati; 

D-l Primar arata faptul ca a ascultat si fiecare are dreptul sa aiba propria opinie; 
informeaza, curentul electric la municipiul Calafat nu se defalca doar in iluminatul public, ci 
este o factura totala de aproape 8 mld/an; rectificare se face cand se are din ce unde in 
momentul de fata nu exista si nu exista o garantie ca la mijlocul anului sa mai vina bani; 
Consiliul Local a luat bani de la adapostul de caini, de la functionare, bani luati de peste tot si 
ilegal si-au batut joc de cetateni iar acum se spun anumite lucruri, ca nu putea sa se ia bani 
de la iluminat etc; intreaba pe dl viceprimar daca a facut o recenzie pe un document inaintata 
de subalternul dumnealui pentru a se putea face achizitia pentru caini si ce s-a scris in referat; 

D-l Viceprimar arata faptul ca a scris ca nu exista prevedere bugetara pentru acest 
scop. 

D-l Primar arata faptul ca tot dl viceprimar a facut acel amedament de a lua bani pentru 
acest lucru; 

D-l Viceprimar comunica faptul ca la functionare nu se explica faptul de ce cyprinde 
fiecare, de exemplu ca acei bani nu erau pentru iluminat; 

D-l Primar comunica ca banii lasati pentru functionare, respectiv cei 914 mii lei, unde 
banii acestia daca ar fi sa se plateasca numai curentul ar ajunge pentru tot anul dar mai sunt 
contracte in derulare care trebuie platite, primaria avand foarte multe utilitati  de platit care si 
aceste cheltuieli trebuie puse la socoteala astfel se inchide Primaria, iar daca se continua cu 
toate aceste cheltuieli exista riscul ca pana in mai-iunie sa se inchida totul ca nu ajung banii si 
la Primarie fiind un consum mare ca sunt calculatoare si tot ce mai este necesar, dar nu se 
poate face aceasta greseala si tinand cont ca dupa orele 24 nu mai mult de 100 de persoane 
nu folosesc orasul ca si pentru iluminat public si de aceea a ales cea mai mica rautate pentru 
cetateni pentru a se putea functiona, unde avand obligatia ca de l 1 ianuarie si pana la 31 
decembrie oricum ar fi, cuu banii lasati sa se asigure unctionarea; 

D-l Presedinte de sedinta intreaba daca 13 mld ar ajunge la functionare pentru un an? 
D-l Primar comunica ca nu poate da un raspuns acum. 
D-l Ciobanu Lucian intreaba cum s-a functionat pana acum deoarece numai din 

mandatul trecut au ramas foarte multi bani lasati in Primarie; 



D-l Draghici Radu intreaba pe dna Iordache Lavinia daca aveau si bani prevazuti pana 
la sfarsitul anului pentru paza? 

D-na Iordache Lavinia comunica ca au fost bani doar pentru 2 luni. 
D-l Draghici Radu intreaba cum se facea plata daca erau doar 2 luni? 
D-na Iordache Lavinia informeaza ca asa a fost contractul. 
D-l Draghici Radu intreaba daca la rectificarea bugetara se pot lua bani de la alte 

capitole, inclusiv de la obiective de investitii? 
D-na Iordache Lavinia comunica ca da. 
D-l Draghici Radu arata ca poate la investitiile puse o anumita suma de bani poate nu 

se vor mai face si se pot lua banii atunci, fiind o metoda de a putea face dar oricum banii care 
erau pusi nu ajungeau; 

D-na Seuleanu Monica intreaba cati bani au fost anul trecut pentru zilele orasului. 
D-l Pirjol Ion raspunde ca a fost tot cam aceeasi suma. 
D-na Seuleanu Monica intreaba daca au fost cumva in jur de 350 mil deoartece daca 

nu sunt de acord cu suma aceasta sa se propuna alta suma; 
D-l Presedinte de sedinta arata faptul ca la prioiectul anterior s propus ca cel care vine, 

organizatorul sa suporte cheltuielile pentru protocol si se mai cere acolo. 
In urma exprimarii votului, nu a fost adoptat proiectul de hotarare fiind votat cu 4 voturi 

pentru (Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Pirjol Ion, Seuleanu Monica) si 11 abtineri (Ciobanu 
Lucian, Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, 
Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, Usurelu George). Nu a fost 
adoptata hotararea consiliului local. 

 
Punctul 21 Proiect de hotarare aprobarea cheltuielilor, organizare ceremonie care va 

avea loc cu ocazia Zilei Europei si Ziua Independentei Romaniei- 9Mai;  
D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 

locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. 
D-l Viceprimar propune un amendament avand in vedere ca sumele de bani se iau tot 

de la acelasi capitol si anume: art.1 se modifica astfel: cheltuielile pentru ceremonia care va 
avea loc cu ocazia Zilei Europei si Ziua Independentei Romaniei- 9Mai  in suma de 1.500 lei 
pentru achizitionarea de coroane cu flori naturale, celelalte articole raman neschimbate, 
aprobandu-se bani doar pentru coroane. 

In urma exprimarii votului, cu amendamentul facut a fost adoptat proiectul de hotarare 
fiind votat cu 11 voturi pentru (Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici 
Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa 
Emil, Usurelu George) si 4 abtineri (Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Pirjol Ion, Seuleanu 
Monica). A fost adoptata hotararea nr.33 a consiliului local. 

 
Punctul 22 Proiect de hotarare privind desemnarea consilierilor locali, membri ai 

Comisiei pentru evaluarea secretarului general al municipiului Calafat; 
D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 

locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. 
D-l Ionescu Gratiel propune pe dl Nicola Catalin si dl Ciobanu Radu. 
In urma exprimarii votului, cu amendamentul facut a fost adoptat proiectul de hotarare 

fiind votat cu 10 voturi pentru (Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici 
Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa 
Emil) si 5 abtineri (Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Pirjol Ion, Seuleanu Monica, Usurelu 
George). A fost adoptata hotararea nr.34 a consiliului local. 

 
Punctul 23 Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a bugetului local de 

venituri si cheltuieli al Municipiului Calafat; 
D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 

locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile.Nu 
sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului,  proiectul de hotarare a fost votat cu unanimitate de voturi. 
A fost adoptata hotararea nr.35 a consiliului local. 

 
 



 
 
Diverse si alte interpelari- (la acest punct nu se adopta hotarari). 

D-l Primar comunica ca nu sunt bani deoarece consilierii locali au votat taxele si 
impozitele mai mici unde anul trecut Calafatul a pierdut 4 mld, asa va pierde si anul acesta, 
unde s-au diminuat icluziv taxele la societatile comerciale, societati care sunt votate de catre 
consilierii locali care detin;  

D-l Presedinte de sedinta comunica ca de la noapte la ora 24 vrea sa vada luminile 
aprinse in Calafat, sa nu mai fie stinse;  

D-l Ionescu Gratiel informeaza ca acele taxe si impozite s-au micsorat tot pentru 
calafeteni, pentru a nu ii impovora ci nu a ajuta pe altcineva, acele taxe veneau pe umerii 
cetatenilor unde si acele societati comerciale sunt administrate tot de calafeteni;  

D-l Draghici Radu arata faptul sa nu se spuna doar ce au facut consilierii locali ci ce a 
facut si dl primar, respectiv cu cat s-au marit salariile; 

D-l Primar arata faptul ca marirea coerficentului a fost votat de catre consilierii locali si 
pentru restul doar a aplicat legea, deoarece salariul minim pe economie incepand cu 1 ianuarie 
s-a modificat;  

D-l Pirjol Ion arata faptul ca in data de 24 ianuarie a fost o sedinta extraordinara apoi 
dupa iesirea din sala s-a intalnit cu cativa cetateni in care au discutat diverse lucruri printre 
care unul dintre ei a zis sa se termine cu blocajul din C.L. iar vis a vis de amendamentul facut 
toata lumea intreaba de caini, unde s-a bagat 200 mil intr-o pusca, acum se sta ca nu mai sunt 
bani pentru prinderea cainilor; acum o luna a zis ca daca in oras va veni o societate pentru 
ridicarea cainilor costa 10 mil/caine; in data de 26 martie 2018 societate Salubritate Craiova 
face un protocol de colaborare cu Mun.Calafat unde costul unui caine era de 417 lei, in 2020  
a fost 900 lei acum este 1.500 lei; cand a zis sa se intalneasca toti membrii C.L. pentru a stabili 
sa se faca in asa fel incat sa se angajeze oameni pentru a prinde cainii s-a zis ca se vor intalni 
dar de fapt nu a fost nicio intalnire; e foarte rau ca nu sunt lumini noaptea deoarece creste si 
furtul; in 2020 au fost muscate 220de persoane, iar in 2021,206 de persoane in oras; daca 
intreaba acum cati bani mai sunt pentru functionarea acelui adapost, nu stie nimeni sa spuna; 
trebuie sa dam niste bani, sa angajam hincheri,avem si medic  si trebuie sa se faca contract 
pentru a veni cu pusca; in legatura cu acoperisul scolii nr.2, in localul A este facut in 1917 iar 
localul B in 1953, la primul local primar era dl Ioan Ciupagcare a inceput constructia acestui 
local si l-a terminat dl Petre Oprescu; din 1917 si ana in 1989 au fost 24de primari ai orasului, 
din 1990 si pana azi au fost 8 primari unde nicunul nu a schimbat nici macar o tabla; 

D-l Ciobanu Lucian arata faptul ca pe vremea d-lui Guta Mircea in perioada 2012-2016 
s-au cheltuit 7-8 miliarde pentru a face reparatii la acoperis dar nu s-a facut nimic si dl primar 
stie mai bine(viceprimar atunci) 

D-l Pirjol Ion informeaza ca pe mandatul acesta, dl primar Mituletu schimba tabla dupa 
acoperis si sunt lupte de ex de ce s-a facut toamna si nu primavara, folie condens s.a.,daca 
se face nu e bine asa devine blocajul pentru a vedea la sfarsitul mandatului cand sunt alegerile 
ca nu a facut nimic;  

D-l Ionescu Gratiel comunica faptul ca toti consilierii locali s-au luptat pentru a face 
acoperisul dar nu au stabilit cine il va face deoarece nici acasa dl Pirjol nu il face asa de fie 
cum sau se face cum trebuie unde si la scoala asa trebuia facu, cum trebuie si era bine sa se 
faca cu folie. 

D-l Primar informeaza ca s-a facut cum er proiectul. 
D-l Draghici Radu arata faptul ca vorbeste cu cifre si anume ca la cap.70.02-Locuinte 

servicii si dezvoltare, pentru personal mai sunt 42,23 mld lei iar pentru bunuri si servicii 14 mld 
unde sunt de 4 ori mai mult la salarii fata de cheltuieli la functionare. 

D-l Primar arata faptul ca doar a aplicat legea. 
D-l Popa Emil arata faptul ca se fac unele acuze si intreaba pe dna Iordache daca 

bugetul anului 2021  a fost de 99.9 % exact cum a vrut dl primar, bugetul anului 2022 cam 90 
si ceva % cum a vrut dl primar, iar in 2022 coalitia obstructiva a fortat sa se faca acoperisul la 
scoala nr 2, in bugetul din 31.ianuarie 2022 banii de functionare nu au fost umblati de catre 
consilierii locali, pana cand au ajuns banii aceia la functionare in 2022?au ajuns pana in luna 
august unde apoi s-au facut rectificari si s-au dat bani pentru a functiona Primaria; cu problema 
iluminatului public bani sunt, unde pe ultima postare pe facebook a d-lui Primar spunand ca 
banii ajunga pana in luna august pt iluminat, unde C.L. a vrut sa limiteze cheltuielile primarului 



care nu erau bine argumentate,fiind cheltuieli care s-au dus in alta parte, in total sunt 10 mld 
astfel incat se poate face  rectificarea bugetara la momentul camd nu mai sunt bani pt 
functionare dar sa fie justificati pe ce s-au cheltuit; in legatura cu parcarea de la scoala nr.1, 
s-a facut o parcare unde s-a turnat beton, se duce autobuzul de transport scolar, ci apoi se 
modifica parcarea unde s-a pus un strat de pamant si gazon, aceasta fiind tot o cheltuiala, 
asigura cetatenii ca oprirea curentului pe timp de noapte este facuta pur si simplu de catre dl 
primar deoarece are bani suficienti astfel incat Calafatul sa aiba lumina publica stradala;  

D-l Ciobanu Lucian informeaza ca are o intrebare pt dl primare si dna Stoicescu, 
respectiv cu proiectul de modernizare si dotare a ambulatoriulu, a inteles ca dl primar l-a inchis 
si daca este adevarat? 

D-na Lalescu Merodona informeaza ca a vazut in material ca s-au mai adaugat niste 
strazi iar la Ciuperceni nu este prins nimic si ce s-a intamplat cu autocarul? Iar pentru iluminat 
considera ca se putea face o economie, daca se lasa intermitent cate un bec, adica unul sa 
functioneze altul nu sau modificarea programului deoarece ziua se mareste si noaptea se 
miscoreaza, respectiv 20:00-05.00, 21.00-04.00 dar solutia cea mai buna era acea cu un bec 
da si unul nu;  

D-l Primar informeaza faptul ca este vorba de apa si canalizare in Calafat;  
D-l Viceprimar arata faptul  ca au fost discutii pe functinare si ca dl primar a spus ca s-

au taiat acei bani si ca Prefectura l-a dat nelegal este o afirmatie pe care personal nu ar fi 
facut-o deoarece nu este normal sa se pronunte pe ceea ce fac niste juristi ai Prefecturii; 
adevarul fiind ca dl primar are bani la functionare dar nu mai are bani sa se joace cu pavele, 
floricele,trandafiri, bancute; si intreaba pe dl primar daca stie cati bani sunt in organigrama la 
posturile vacante unde sunt aproape 9,4 mld, deci sunt bani si doreste sa se vina in C.L. cu 
organigrama si sa se ia banii de acolo pentru a avea bani;  

D-l Presedinte de sedinta arata faptul ca s-a achizitionat o pusca si nu mai este nevoie 
de a lua hingheri iar ca adapost din 13 mai nu s-a mai prins niciun caine dar se vine acum si 
se spune ca s-au luat banii de la adapost; au fost oamenii sa faca curateni la adapost deoarece 
era foarte multa iarba, balarii. 

D-l Pirjol Ion arata faptul ca s-au facut reclamatii, cum sa se  prinda zilierii caini 
deoarece zilierii sunt pentru munca; a zis sa vina un medic si alte lucruri. 

D-l Viceprimar informeaza ca mai bine dl Pirjol s-ar opri zicand ca zilierii au prins caini 
deoarece acest lucru il afecteaza in mod direct pe dl primar. 

D-l Presedinte de sedinta informeaza faptul ca C.L. a votat un serviciu de caini, unde 
s-au alocat bani anul trecut unde si anul acesta sunt bani, de ce s-a facut un contract pe 3 luni 
pentru caini, ce face acea firma daca nu sunt caini?unde s-a cumparat pusca pentru prinderea 
cainilor. 

D-l Primar arata ca propunerea pentru acoperisul de la scoala nr. 2 a venit din partea 
unui consilier local, P.N.L., dna Monica Seuleanu; i se pare putin ciudat ca un consilier local 
sa stie bugetul din primarie iar seful bugetului sa nu stie; bugetul este facut pe memorii si 
documente de specialitate, servicii de specialitate unde nu crede ca cineva poate sa creioneze 
bugetul cu unele exceptii care unii consilieri locali au facut parte la asa ceva si nu se poate sa 
se spuna ca bugetul a fost facut prost si ca intr-o parte este mai mult sau intr-o parte este mai 
putin, bugetul este facut de ingineri, economisti care stiu despre ce este vorba; in legatura cu 
parcarea de la nr.1 fata de alte consilii, s-a venit catre consiliul actual in prijinul copiilor de la 
Ciupercenii Vechi, unde copii la scoala nr.1 sunt 84  unde se fac 5 trabspoarte iar unii copii se 
trezesc la ora 5 jumatate-6 si orele incep la ora 8, cu acel autocar aprobat de C.L. aducandu-
l in conditii bune de functionare ca acei copii sa poata beneficia de un transport civilizat, acel 
autocar cu doua transpoarte rezolva copii de la Ciupercenii Vechi dar s-a trezit cu reclamatii 
cum ca si scoala nr.2 sa aiba transport, nu e normal ca un copil din Golenti sa vina microbuzul 
sa ridice un coleg de al lui care face parte din Scoala nr.1 si cel de la scoala nr.2 sa astepte 
un autobuz care sa vina sa-l ia, nu este normal acest lucru, deoarece si la Ciupercenii Vechi 
este aceeasi situatie; unde cu parcarea se asteapa autorizataia pentru a vedea daca este bine 
facuta asa; la ambulatoriu, acel proiect a plecat prost de la inceput, Adr Sud Vest Oletenia isi  
da cu parerea cu rpivire la acest proiect si din ce cauza nu s-a putut face; fizic ca timp numai 
era posibil  ca timp sa se fac, s-au schimbat prioectantii, foarte multe solutii tehnice si altele; 

D-l Ciobanu Lucian arata faptul ca singura greseala a fost ca semnat un contract de 
finantare de 2 mil de euro care suma aceea putea sa vina aici, in Calafat si daca nu se dadeau 
oamenii afara de la Fonduri europene si nu ase aduceau niste oameni care personal carede 



ca nu au stiut ce sa mai faca, se putea face o legatura intre ei, ca cei veniti sa invete ceva de 
la cei care au plecat si se ducea la capat proiectul dar asa cum s-a dat barca la o parte din 
oras, s-a mutat din sensul giratoriu asa cum s-au mutat si trandafirii;parcul de la spital, unde 
se doreste distrugerea atit ce a fost pe mandatul trecut;  

D-l Primar arata faptul ca la acel proiect de la spital nu s-a luat in calcul relocarea 
cabinetelor, gestiunea ISU care costa 300 000 euro bani eligibili si considera ca si-a batut joc 
in mandatul trecut cu acest proiect;  

D-l Ciobanu Lucian considera ca nu si-a batut joc de Calafat ci doar a facut investitii de 
milioane de euro, bani pe care in mandatul acesta s-au pierdut; sa se dea in judecata deoarece 
de cand a plecat de la Primarie tot plateste; 

D-l Primar arata faptul ca era posibila varianta acea cu un bec da si unul nu, dar fiind 
foarte multe necesita un timp deoarece se urca la fiecare stalp; 

D-l Ciobanu Lucian informeaza ca era nevoie de 2 zile si 4 oameni. 
D-l Primar cu privire la acel act al Prefecturii, afirma si isi asuma acest lucru,faptul ca 

Prfecetura a facut o nelegalitate cand a dat actul acela la buget legal, deoarece prin lege nu 
este voie sa se ia bani din functionare cu atat mai mult cat secretarul Primariei a dat avizul pe 
hotararea de consiliul, partial nelegal; in legatura cu pavele, panselute poate comunica ca 
Primaria face gratis prin propria pepiniera gratis unde sunt oameni din Calafat si din apropiere 
care trimit bani si pentru flori nu doar a munci oamenii; cetenii din Calafat primesc bani din 
afara si se duc si cumpara flori sau rasaduri; nu s-a pus ca altii faianta de baie la monumente, 
acum se face ce trebuie cu acei bani putini; banii pentru locurile vacante, cand se aproba 
bugetul pentru finantarea salariilor se vorbeste de organigrama si anexa care stabilea nr de 
locuri si organigrama birourile de specialitate al primarului si aparatul de functionare; aceea 
organigrama, pe aceeasi teorie ca si bugetul sa se faca praf, pe organigrama respectiva C.L. 
nu are niciun atribut, vine si C.L. aproba doar ce ii spune primarul sau nu, nu modifica C.L.ceea 
ce acum asta se incearac, modificarea organigramei unde si Prefectura il dadea legal;  

D-l Ciobanu Lucian arata faptul ca nu se cunoaste dupa ce organigrama se lucreaza. 
D-l Primar cu privire la pusca- s-a zis ca nu a mai functionat adapostul de prin vara. 
D-l Ciobanu Lucian informeaza ca nu este autorizat si nu a fost niciodata autorizat 

adapostul; 
D-l Primar informeaza ca daca se uita pe filmarea de la Dolj Tv, pe una din filmari se 

poate vedea acea autorizatie, acel adapost fiind autorizat;  
D-l Ciobanu Lucian informeaza ca nu este autorizat deoarece nu sunt 100 de metri 

langa cea mai apropiata casa si adapost asa cum prevede legea; 
D-l Primar informeaza ca s-au facut masuratori si sunt 102 metri; adapostul s-a 

suspendat deoarece nu a mai fost putere sa se stranga acei caini, iar cu contractul avut si cel 
dinainte se strangeau cainii prin serviciul de specialitate achizitionat prin contractul de catre 
Primaria Calafat, unde dl Viceprimar  a zis ca se va duce personal si va veni cu un contract 
care de altfel a venit cu 1.500/caine, noi avand de 600 de lei; cainii trebuie stransi legal;  

D-l Popa Emil comunica ca toti consilierii locali au prioritate pentru copii, sanatate, 
cetateni; pentru elevi, s-a votat in ianuarie inca nu s- a facut nimic dar mai este putin si se 
termina anul scolar, in legatura cu parcarea daca s-au facut reclamatii asta inseamna ce ceva 
este in nelegaliate, ceva nu s-a facut cum trebuie cu acea parcare si nefacand cum trebuie 
personal considera o cheltuiala inutila si s-a dus anul scolar; in unele postari ale dlui primar 
considera ca si-a aratat autocaracterul, unde se acuza pur si simplu , pe scurt scopul scuza 
mijloace, doar victimizari, sa se termine cu acest balamuc iar acest balamuc porneste de la dl 
primar deoarece daca ar sti sa lucreze cu C.L. cetatenii Calafatului ar avea de castigat;  

D-l Primar arata faptul ca poate la inceput a fost mai eficent in a comunica dar a venit 
catre C.L. de a comunica, printre care si la buget pentru discutii astfel incat sa nu fie probleme; 

D-l presedinte de sedinta arata faptul ca la parcare nu trebuiau avize, la parcare deja 
s-a acoperit cu pamant ca nu este bine acolo, s-a turnat beton si peste beton 5 cm de pamant 
si intreaba faptul ca C.L. a adoptat hotararea pentru ca acel autocar sa transporte copii de la 
Ciupercenii Vechi la Calafat si pentru sedinta urmatoare sa vina dl primar si sa raspunda daca 
acel sofer ia banii degeaba deoarece nu este la serviciu de 3 luni de zile, altul fiind la munca 
si ia banii lui, azi s-a uitat pe pontajul lui si este cu maistorii in Ciupercenii Vechi dar este pontat 
la garaj iar din slariul lui se putea da bani pentru iluminat deoarece nu s-a prezentat niciodata 
la munc, acesta ducandu-se cu muncitorii; 



D-l Primar arata faptul ca atunci cand s-a rezolvat cu autocarul, omul era in concediu 
fara plata care apoi a fost chemat la munca; 

D-l presedinte de sedinta informeaza ca nu este la serviciu, altul fiind la munca si ii ia 
banii; personal poate merge la persoana la care lucreaza cu maistorii; acesta fiind pontat de 
luni de zile;   

D-na Lalescu Merodona confirma faptul ca lucreaza cu fratele acestuia;  
D-l Florica Viorel arata faptul ca daca se discutau probleme inainte nu se mai ajungea 

asa, unde a trecut atata timp si nu s-a rezolvat nici problema cainilor; la stadion vin sute de 
copii si tineret unde stadionul sintetic nu mai este bun dupa ce dl primar a dus niste bani acolo 
pt reparatii iar consilierii locali(dl viceprimar) a luat acei bani de acolo; 

D-l Viceprimar arata faptul ca nu a vrut sa se bata joc de cei 3 mld sau de 2,5 mld de 
acolo; 

D-l Florica Viorel arata faptul ca acel autocar nu poate sa transporte si altceva in afara 
de copii, elevi unde ar trebui sa transporte si echipa de fotbal;  

D-l presedinte de sedinta informeaza faptul ca la bugetul unde dl Florica nu a votat, 
acolo s-a pus 7 mld pentru achizitionarea unui autocar nou pentru transportul elevilor iar 
actualul autocar ca aiba o alta destinatie;  

D-l Primar informeaza ca autocarul a fost votat numai pentru transportul de copii;  
D-l Draghici Radu informeaza ca amendamentul a fost facu de dumnealui, autocarul 

sa transporte copii in conditiile legi, atat. Autocarul daca este pentru elevi cum poate sa 
transporte si echipa de fotbal? 

D-l Primar arata faptul ca poate transporta echipa de fotbal sambata si duminica. 
D-l presedinte de sedinta considera ca acel autocar daca nu poate transporta elevii sa 

se vina cu un alt proiect de hotarare pentru a-i schimba destinatia, catre stadion;  
Dl Predan Mihai informeaza faptul ca nu mai este timp, deoarece in cursul zilei de 

sambata echipa se va desfiinta din cauza faptului ca nu a primit bani; 
D-na Popescu Sorina informeaza ca respectul votul electoral, consilierii locali au fost 

alesi reprezentantii orasului iar acum nu stie daca se traieste in democratie sau in dictatrura, 
deoarece stie ca in democratie primul principiu este acela de a se respecta votul iar dupa ce 
se discuta si se voteaza in C.L. apar alte informatii pe diferite retele de socializare; informeaza 
ca cere doar respect si energie pentru alimentarea spirituala deoarece in oras sunt multe 
,,agresiuni” verbale; in oras se schimba anumite arhitecturi unde in unele orase s-au impus 
chiar si culoarea caselor si atentioneaza acest lucru iar lucrul cel mai grav este faptul ca pleaca 
oamenii din tara si ar fi in stare sa plateasca un impozit mai mare dar sa fie create locuri de 
munca pentru tinerit; inainte exista o intelegere si o consultare cu populatia din oras iar primarul 
dupa vremea dansei avea sfatul batranilor, care acest lucru se respecta, chemandu-se pentru 
diferite probleme, consultatii unde primarul de atunci in acea uniune cu sftaul batranilor a 
intrebat pe toata lumea daca sunt de acord ca sediul primariei sa fie unde este si acum si nu 
cum se dorea inainte in curtea muzeului unde trebuia sa se construiasca o alta cladire in acest 
scop; fiecare la nastere primeste un dar divin iar fiecare daca l-ar pune in alaturi unul langa 
celalalt ar fi perfectiunea, dar daca se vine si se arunca unul de la altul si se scoate in evidenta 
defectele avute nu se face nimic; a cerut si nu s-a realizat, dar are aceasta povare si rusinea 
despre faptul ca biroul viceprimarului este tot la caini si acum biroul d-lui Mihai Predan nu mai 
este la clubul sportiv. 

D-l Traistaru Petre arata faptul ca a ramas surprins de faptul ca nu s-a auzit nici musca 
la discursul d-nei Popescu asa ar trebui si in C.L. deoarece interesele unora primeaza 
interesele Calafatului; personal in doare sufletul ca atunci cand merge in special la gara nu 
doare inima pe nimeni cand vad ce au in oras, unde boierimea Calafatul, nu s-a facut nimic 
pentru cladirea postei astfel incat aceasta are portile inchise si sa fie macar varuita, ce a facut 
(dl primar) ca banca nationala sa fie si sa arate ca o banca nationala la fel ca cei care o detin, 
ce s-a facut de cand a fost preluata cladirea aceea vis a vis de Biserica Sf.Nicolae? nu ar trebui 
sa se certe si sa se bata (consilierii locali) decat sa se bata pe idei de genul acesta; pe vrea 
mandatului sau, cand a fost la primarie a avut in Consiliul Local, oameni de ex. Dl Predan, 
dl.Guta, dl Vintila, toti oamni de valoare si care aveau un cuvant de spus inainte de a lua o 
hotarare si erau de acord; (dl primar) s-a apucat sa renoveze Calafatul, a renovat gardul de la 
cimitir unde acel gard avea doar niste stalpi distrusi care se puteau repara; s-a facut peste tot 
lucrul de mantuiala doar ca sa vada lumea ca ati facut ceva (se adreseaza dlui primar) doar 
pentru a se duce peste cativa ani si sa spuna ca a facut la magazinul universal ce s-a facut 



acolo desi acestea erau puse dupa un proiect; s-au facut numai lucruri care sunt anapoda si ii 
pare rau ca l-a sustinut si ii pare rau si nu se poate impaca cu ideea ca a putut sa-l sustina (pe 
dl primar) sa vina la Primarie crezand ca este ceea ce este demostrand atunci; a uitat din tot 
ce s-a discutat, din toate ideile pe care le-au avut toti atunci, ci nu a facut decat probabil ce i-
a spus un colectiv, poate familia sau poate prieteni apropiati care i-au spus sa faca ceva; dl 
primar are impresia ca, consilierii locali sunt incompetenti unde dupa propria parere sunt toti 
oameni de nota 10 pentru ca au pozitie si asa trebuie sa fie; trebuie controlat stiulul dlui primar 
si nu sa iasa la televizor pentru a critica pe anumite persoane; sa se lase televizoarele si sa 
se ocupe de oras; a ajuns Calafatul la ora asta cu mult in urma Bailestiului si nu este posibil 
asa ceva deoarece niciodata Calafatul nu a fost in urma Bailestiului; la Bailesti se face treaba, 
se face canalizare, se fac lucruri foarte frumoase iar la Calafat nu; trebuie incercat si bagati in 
seama consilierii locali venind astfel cu aproierea in discutii impreuna pentru a merge inainte; 
trebuie sa se stea de vorba cu consilierii deoarece unii dintre ei sunt mai vechi in Consiliul 
Local si stiu despre ce este vorba si ce sa se face unde nu trebuie sa incurce deoarece s-a 
incurcat singur dl primar  si nu este nevoie sa-l descurce cineva; lucrari care au fost facute prin 
proiect prin Institutul de Arhitectura acum s-a apucat sa faca schimbari fara a tine cont ca 
anumite lucrari au fost facute cu proiect si nu de oricine ci de arhitecti; daca primarul nu stie 
sa lucreze cu consilierii nu va putea sa faca nimic deoarece nu il va mai vota nimeni in conditiile 
astea unde personal il va vota in continuare deoarece poate asa va invata din discutiile aceste 
purtate ca primarul nu este patronul Calafatului ci sluga cetatenilor care dau bani, unde  familia 
din care provine si traieste da un impozit de aproape 7 mld pe an si din acest motiv are dreptul 
de a cere foarte multe lucruri; lucrurile daca le noteaza si le rezolva are nota 10 daca doar se 
noteaza si nu se face nimic nici nu vrea sa asculte; il roaga pe dl primar pentru a-si reveni 
deoarece atunci cand a fost in opozitie era un baiat foarte cuminte si ajungea inainte la moara 
iar acum nu este posibil sa se adrese asa avand alaturi si niste pasarici care ii baga tot felul 
de bazaconii in cap; considera ca poate a exagerat cu discursul dar a facut asta pentru a-l trezi 
la realitate pana la sfarsitul mandatului deoarece in aceste conditii nu va mai fi primar dar spera 
ca a invatat cate ceva de la fiecare cu mai multa experienta pentru a invata ceva; nu e posibil 
ca acea cladire de la gara sa arate asa, acele cladiri care apartin Primariei sau statului sa fie 
cladiri nu in acel hal; unde era politia inainte s-a facut o cladire foarte frumoasa iar cele ale 
primariei sa nu fie in stare de  a se repara sau demola acele cladiri, sa se scoata acele creci 
care sunt in curtea cinematografului cum era inainte acum s-a facut depozit de creci; nu are 
nevoie de niciun fel de raspuns;  

D-l Primar multumeste ca a luat cuvantul si sunt multe lucruri frumoase spuse de dl 
Traistau si dna Popesu. 

D-l Ciobanu Lucian informeaza faptul ca la Bailesti este si sala de sport, stadion, au si 
autobuze electrice. 

D-l Primar informeaza ca acele schimbari de poteci au fost doar cea din fata Parchetului 
fiind o  alee care nu era functionala si s-a largit zona de parcare, in rest nu s-a facut si schimbat 
nimic;  si la Ciupercenii Vcehi este nevoie sa vina cineva pentru a face ceva in ajurotul 
cetatenilor unde s-a facut si caminul pentru evenimente; niciodata nu a lasat impresia ca le 
stie pe toate si daca a lasat acea impresie cere scuze pentru asta; la un moment dat a cerut 
sfatul deoarece l-a considerat ca si tata pe dl Traistaru; la cinematograf, acea gradina de vara 
a fost demolata iar acolo au fost creci dar s-a curatit deoarece lemnele acelea au fost date 
persoanelor nevoiase pentru perioada de iarna, maine va merge pentru a verfica acest lucru 
daca mai sunt lemne acolo; pentru persoanele in varsta tot timpul le asculta dar sunt si variante 
cand sunt si alte idei unde anul acesta Calafatul va fi schimbat chiar din temelii; va fi facuta 
cresa, va fi facut stadionul, strazile le Ciupercenii Vechi, unde sunt proiecte semnate pentru 
acestea;  

Un cetatean arata faptul ca sunt foarte multe programe prin PNRR, si intreaba de ce 
nu se acceseaza aceste programe cu panorile fotovoltaice pentru Primarie? 

D-l Primar arata faptul ca se doreste sa se faca un proiect cu panouri fotovoltaice pe 
un ha de teren  benefic atat pentru iluminatul public cat si pentru administratia publica. 

D-na Ionita Stoicescu Raluca arata faptul ca a vorbit cu un consultant pentru acest lucru 
incercandu-se acest proiect dar cheltuielile  de bransare la un generator de mare putere, sunt 
cheltuieli neeligibile undeva la 200 lei/metru iar pe de alta parte pentru cladiri nu este viabil 
deoarece necesita undele avize datorita faptului ca nu toate acoperisurile pot sustine 
greutatea; acum se iincearca pe un parc de fotovotaice fiind cea mai eficienta solutie insa 



problema cea mai mare este a se face un imprumut bancar de catre stat; perioada de 
implemenatre nu este mare dar nu se dau banii inainte ci trebuie achitate facturile inainte cele 
pentru amplasament, pentru documentatii pentru achizitionare, pentru tot iar posibilitatea de 
rambursare unde se plateste intai din bugetul local si apoi sa cerem banii inapoi aceasta 
posibilitate fiind mai complicata deoarece pot sa intervina intarzieri la plata unde autoritatea 
de management poate sa aiba aceste intarzieri la plata; dar aceste lucruri vor mai fi discutate 
si se va vedea despre ce suma este vorba atat cheltuieli neeligibile cat si cele eligibile;  

D-l presedinte de sedinta arata faptul ca in lista de investitii s-a prins pentru scoli de a 
face un program cu fotovoltaice; 

D-l Ciobanu Radu intreaba pe d-na Stoiecescu in legatura cu proiectul de la spital daca 
s-a inchis sau nu acel proiect; 

D-na Ionita Stoicescu Raluca arata faptul ca nu s-a inchis proiectul acela; in anul 2019 
a fost semnat contractul de finantare care potrivit graficul executie din proiect acesta investitie  
cand a preluat personal  in anul 2021 din acte rezulta ca trebuia sa fie taiata fatada cladirii si 
alocate toate spatiile care in schimb nu a gasit nimic din aceste lucruri; acolo trebuia inceput 
ceva din 2019 pana in 2021;  

D-l Ciobanu Lucian informeaza ca o fost o licitatie iar cineva a castigat acea licitatie 
pentru proiectul tehnic ce s-a intamplat mai departe? 

D-na Ionita Stoicescu Raluca arata ca studiul de fezabilitate care era gresit intocmit si 
receptionat pe mandatul trecut nu s-a putut face nicio documentatie tehnico-economica si s-a 
venit cu un P.T. pentru alta socutie tehnica unde nu putea fi receptionat de nimeni din Primarie 
deoarece exista riscul de a pune din propriul buzunar acei bani;  

D-l Draghici Radu intreaba daca pe acel studiu intocmit gresit de ce tot pe acelasi studiu 
s-a facut achizitia pentru proiectul tehnic si de ce nu s-a renuntat de atunci la proiect si nu se 
mai faceau cheltuieli? 

D-na Ionita Stoicescu Raluca  arata faptul ca din sedintele anterioare dl Draghici 
spunea ca proiectul trebuie sa continue;  

D-l presedinte de sedinta intreaba daca s-a semnat sau nu rezilierea contractului? 
D-L Ciobanu Lucian arata faptul ca vorbeste frumos dar nu face nimic si nu mai are 

nevoie de raspuns; 
D-l presedinte de sedinta informeaza ca s-au luat 2 mld pentru hidranti si alte lucruri iar 

acum se vine si se minte ca nu a fost semnat contractul de reziliere; 
D-L Ciobanu Lucian arata faptul in adresa respectiva semnata de dna Stoicescu si dl 

Primar scrie urmatoarele: ,,avand in vedere cele precizate mai sus ne exprimam acordul 
privind rezilierea contractului de finantare privind proiectul ,,Reabilitare, modernizare, 
extindere si dotare ambulatoriul Spitalului municipiului Calafat” cu deoasebita consideratie dl 
Primar, Mituletu Dorel si inspector Ionita Stoicescu Raluca “.  

D-l presedinte de sedinta arata faptul ca s-a semnat din moment ce s-a dat  acordul. 
 D-na Ionita Stoicescu Raluca   arata faptul ca acord inseamna ca cineva a avut 
initiativa. 

D-l Mihai Predan arata faptul ca vineri sunt afara; echipa este a C.L., banii au fost 
aprobati dar nu au ajuns la Clubul sportiv, ce este de facut?  

D-l Ciobanu Radu intreaba de ce nu i-au fost dati banii? 
D-l Primar arata faptul ca s-a aprobat prin HCL suma de 1 mld pentru functionare, iar 

la banii respectivi trebuie sa se raporteze la toate cheltuielile clubului sportiv; sunt niste 
contracte in derulare cu privire la salariile fotbalistilor pe care trebuia mai intai stabilt bugetul 
si apoi salariile si nu invers. 

D-l Mihai Predan arata faptul ca a dat tot bugetul dar a fost refuzat si s-au dat bani cat 
a vrut dl primar; bugetul fiind stabilit in functie de contracte impreuna cu dl Florica Viorel, 
persoana desemnata de catre dl primar;  

D-l Primar arata faptul ca trebuia sa vina cu facturi si in urma acestora dadea banii si 
cine i-a dat dreptul pentru majorarea salariilor; 

D-l Mihai Predan informeaza ca o factura erau cu contractele pt AJF in valoare de 10 
mii lei, pentru jucatori pe februarie si martie; a adus la cunostiinta bugetul unde dl primar a zis 
ca nu ii da atat ca nu sunt bani ci o anumita suma care sa ii ajunga pana in iunie iar dupa se 
va mai vedea la rectificare; sa se dea banii aceia si este treaba personala ce va face cu banii 
aceia pana la sfarsitul anului deoarece raspunde pentru bani, contracte fiind semnate personal 
cu jucatorii unde Curtea de conturi a vazut contracte si au zis ca sunt foarte bine intocmite; 



D-l Primar arata faptul ca il asteapa maine la Primarie pentru a-i da banii; 
D-l Ciobanu Radu arata faptul ca dl primar trebuie s a puna in aplicare ce a votat 

Consiliul local; sa i se dea banii iar dl Predan va stii cum sa-i gestioneze;  
D-l Predan Mihai informeaza ca acele contracte sunt incheiate in data de 01.07.2022 

si raspunde pentru aceste lucruri in fata legi;  
D-l Presedinte de sedinta intreaba daca contractele jucatorilor trebuia sa le faca in 

functie de bugetul dat de C.L. sau bugetul trebuia facut in functie de contract. 
D-l Mihai Predan arata ca in functie de contracte  deoarece nu este vorba doar de 

contracte ci si de transport, lumina s.a.  
D-l Presedinte de sedinta comunica ca trebuie sa meraga maine dimineata la dl primar 

pentru a-i da banii aprobati de C.L. 
D-l Primar comunica ca va da banii pe facturi, dar clubul sportiv nu se poate cheltui mai 

mult de 250 mil pe trimestru; 
D-l Mihai Predan arata ca a trimis adresa si pentru transport cum au cerut cei de la 

Curtea de Conturi pentru a se vedea daca s-ar incadra cu banii iar daca nu sa se aleaga o 
firma privata cu cel mai mic pret; s-a facut adresa la S.U.P.pentru inchirierea autocarului  unde 
au trecut 45 de zile fara nicun raspuns care cu acel raspuns ca autocarul este pentru copii se 
putea duce la ofirma privata pentru transportul jucatorilor.  

D-l Presedinte de sedinta arata faptul ca acel autocar este dat doar pentru elevi; 
 

D-l Presedinte de sedinta declara inchise lucrarile sedintei ordinare a Consiliului Local 
din data de 29.03.2023, ora 16:00. 
 
 
 
 
Presedinte de sedinta,  Intocmit   Secretar general, 
Nicola Catalin      Ceau-Radut Cristina   Colina Maria   


